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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-18 
Rijeka, 21. listopada 2024. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 17. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

17. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 21. listopada 2024. godine (ponedjeljak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Zametska 6. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Biserka Perman članica VMO 
 Dražen Mataja, član VMO 
 Ćenan Beljulji- član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Informacija članovima Vijeća sa prijema kod Gradonačelnika 23.09.2024. 
2. Prijedlozi prioriteta za 2025. godinu rasprava o sastavljanju liste za usvajanje 
3. Inicijativa Vijeća za uređenje novog parkirališta I.M. Ronjgova   
4. Realizacija prioriteta iz 2023. i 2024. – projekt preregulacije prometa na parkiralištu 

u Crnčićevoj 5, projekt rekonstrukcije rasvjete pješačkog pothodnika Ivekovićeva-
Mario Gennaria 

5. Priredba(nastup) uz Doček Svetog Nikole –rasprava o odabiru izvođača 
6. Dopisi građana 
7. Razno 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Usvajanje zapisnika s 16. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

AD 1 Informacija članovima Vijeća sa prijema kod Gradonačelnika 23.09.2024. 
 
Predsjednik VMO izvijestio je nazočne članove i članice vijeća o tijeku prijema i temama koje su 
raspravljane na prijemu. Gradonačelnika se je detaljno upoznalo sa problematikom oko korištenja 
dvorane mjesnog odbora zajedno sa Osnovnom waldorfskom školom te o uvjetima rada kako škole 
tako i provođenja nastave. Gradonačelnik je napomenuo da se traži zamjenski prostor, ali trenutno 
ga nema za preseljenje škole te moli za razumijevanje i suživot u sadašnjim prilikama. Obvezao se 
je da se i sa Waldorfskom školom održi sastanak te nakon toga još jedan zajednički sastanak 
Odsjeka za Mjesnu samoupravu, Mjesnog odbora Sveti Nikola i Osnovne waldorfske škole. Ističe da 
su pokrenuti postupci za uređenje spremišta te postavu klima uređaja u prostoriji tajništva i dvorane.  
Od ostalih tema istaknuta je loša suradnja sa Upravnim odjelom za komunalni sustav i promet i 
Rijeka-plusom te velik broj zahtjeva građana koji se ne rješavaju. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje te jednoglasno donijelo zaključak da se više 
neće slati požurnice osim u slučaju da se tijekom studenog ne sazove sastanak Osnovne 
waldorfske škole, Odsjeka za mjesnu samoupravu i MO Sveti Nikola, ili obećani radovi na 
uređenju spremišta i postave klima uređaja neopravdano budu kasnili. 
 
AD 2 Prijedlozi prioriteta za 2025. godinu rasprava o sastavljanju liste za usvajanje 
 
Predsjednik Vijeća MO Sveti Nikola Robert Forempoher, s prisutnim članovima Vijeća raspravljao je 
o obrađenim stavkama prijedloga malih komunalnih akcija za 2025.g.  
 
Od ukupno 49 stavaka predložene u svibnju o.g., i dvije dopune iz srpnja i rujna te jednim prijedlogom 
Rijeka –plusa 20 stavka nije moguće za realizirati zbog različitih razloga npr. zemljište nije u 
gradskom vlasništvu, zahtjev nije opravdan, nema uvjeta za realizaciju i sl. Za 1 stavku dobiveno je 
obrazloženje da će se urediti sredstvima redovnog održavanja u idućoj godini ili iz drugih sredstava 
proračuna.  
 
Za preostale stavka koje je moguće realizirati, potrebno je izdvojiti sredstava u iznosu od 226.800,00 
EUR (s pdv-om), a Mjesni odbor Sveti Nikola može raspolagati sa 126.125,00 EUR (s pdv-om).  
 
 
Zaključak: Vijeće je nakon duže rasprave jednoglasno usvojilo listu prioriteta za realizaciju u 
2025. godini kako slijedi.: 
 

MO - 27 
MO SVETI NIKOLA  
UKUPNO: 

MO 126.125,00 

4 
Postava klupe za sjedenje na zelenoj površini u 
Medovićevoj ulici južno od kućnih brojeva 21 do 27 

ZKD 1.400,00 

5 
Postava stolne garniture na zelenoj površini u 
Medovićevoj ulici južno od kućnih brojeva 21 do 27 

ZKD 2.200,00 

6 
Postava vrtuljka na zelenoj površini u  Medovićevoj 
ulici južno od kućnih brojeva 21 do 27 

ZKD 5.400,00 

6 
Građevinsko uređenje partera na zelenoj površini u 
Medovićevoj ulici južno od kućnog brojeva 21 do 27 

ZKD 825,00 
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8 
Postava košarica za sitni otpad na zelenoj površini 
u  Medovićevoj ulici južno od kućnih brojeva 21 do 
27  

ZKD 2.100,00 

10 
Sadnja stabala na dječjem igralištu u Medovićevoj 
ulici istočno od kućnog broja 25 

ZKD 2.800,00 

12 
Sadnja stabala na zelenoj površiniu Ulici Ivana 
Luppisa južno od kućnih brojeva 11 do 13 

ZKD 3.500,00 

14 
Sadnja stabala u Kršinićevoj ulici južno od kućnih 
brojeva 26 do 30 

ZKD 6.000,00 

15 
Sadnja stabala u Kršinićevoj ulici sjeverno od 
kućnih brojeva 26 do 32 

ZKD 4.500,00 

19 
Studija opravdanosti postave usporivača prometa u 
istočnom dijelu Crnčićeve ulice 

SP 400,00 

20 
Građevinsko uređenje dječjeg igrališta u Karasovoj 
ulici zapadno od kućnog broja 1 

ZKD 6.000,00 

22 
Građevinsko uređenje uz postavu novih sprava za 
vanjski fitness na površini u Meštrovićevoj ulici 
južno od kućnih brojeva 14-20 

ZKD 3.500,00 

22 
Postava novih sprava za vanjski fitness na površini 
u Meštrovićevoj ulici južno od kućnih brojeva od 
broja 14 do kućnog broja 20 

ZKD 5.900,00 

25 
Postava košarica za sitni otpad na dječjem igralištu 
u Medovićevoj istočno od kućnog broja 21 

ZKD 700,00 

26 
Ličenje ograda u Meštrovićevoj ulici  sjeverno od 
kućnih brojeva 24 do 38 

R+ 6.300,00 

27 
Obnova oznaka parkirnih mjesta na parkiralištu u 
Ulici Ivana Luppisa sjeverno od kućnih brojeva 11 
do 15 

SP 300,00 

28 
Hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici Ivana 
Luppisa južno od kućnih brojeva 11 do 15 

ZKD 3.900,00 

31 
Studija opravdanosti postave usporivača prometa u 
zapadnom dijelu Ulice Giuseppe Carabino  

SP 400,00 

32 
Sanacija udarnih rupa i ohrapavljenje kolnika Ulice 
Antuna Kosića Rika od kućnog broja 17 do raskrižja 
s Ulicom Giuseppe Carabino  

R+ 41.500,00 

36 
Hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici 
Antuna Kosića Rika južno od kućnih brojeva 15 i 17 

ZKD 6.400,00 
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37 
Postava novih klupa s naslonom  na dječjem 
igralištu u Ulici Antuna Kosića Rika  istočno od 
kućnog broja 15 

ZKD 2.800,00 

37 
Postava košarica na dječjem igralištu u Ulici Antuna 
Kosića Rika istočno od kućnog broja 15 

ZKD 700,00 

39 

Realizacija zamjene postojećih znakova za pješački 
prijelaz sa fluorescentnim znakovima na pješačkom 
prijelazu u Ulici Giuseppe Carabino zapadno od 
kućnog broja 11 

SP 500,00 

39 
Realizacija obnove pješačkog prijelaza sa trajnim 
materijalom u Ulici Giuseppe Carabino zapadno od 
kućnog broja 11 

SP 2.300,00 

43 
Obnova oznaka parkirnih mjesta na parkiralištu u 
Zametskoj ulici  kod kućnih brojeva 58 i 60 

SP 200,00 

MO 
naknadno 
dodao 46 

Hortikulturno uređenje zelene površine oko igrališta 
za igru s loptom u Crnčićevoj južno od kućnog broja 
7 

ZKD 5.000,00 

MO 
naknadno 
dodao 48 

Zamjena mreža na golovima na igralištu u 
Crnčićevoj ulici južno od kućnog broja 7 

ZKD 600,00 

MO 
naknadno 
dodao 49 

Tehnička dokumentacija proširenja javne rasvjete 
na igralištu u Crnčićevoj ulici južno od kućnog broja 
7 

EN 10.000,00 

   
126.125,00 

 
Vijeće je također jednoglasno donijelo odluku da se za zahvate koji su predloženi na obradu 
a dobiveno očitovanje Rijeka-plusa, odnosno nadležnog Upravnog odjela za komunalni 
sustav i promet kako je dolje navedeno pokrene inicijativa da se minimalnim ulaganjima i 
građevinskim zahvatima površine urede kao dodatni parkirališni prostori bez ugradnje 
betona ili asfalta te minimalnim zahvatima na zelenilu. Zahvati (lokacije) su kako slijedi: 
 
Izgradnja parkirališta u ulici Antuna 
Kosića Rika u okolišu kućnog broja 17  

Nije u Nadležnosti R+, Odsjek za plan, razvoj i 
gradnju infrastrukture i promet 

 
Izgradnja parkirališta u ulici Antuna 
Kosića Rika na slobodnim površinama 
sjeverozapadno od kućnih brojeva 11 
a,b,c 

Nije u Nadležnosti R+, Odsjek za plan, razvoj i 
gradnju infrastrukture i promet 

 
Proširenje parkirališta ispod stabala na 
zelenoj površini u Ulici Medovićevoj 
sjeverno od kućnih brojeva 1,3 i 5 

Nije u Nadležnosti R+, Odsjek za plan, razvoj i 
gradnju infrastrukture i promet 

 
 
AD 3 Inicijativa Vijeća za uređenje novog parkirališta I.M. Ronjgova  
 
Predsjednik Vijeća je članove obavijestio o odgovoru Upravnog odjela za gradsku imovinu, Odsjeka 
za gospodarenje zemljištem u kome se navodi da se na zemljištu kč.br. 3649 k.o. Zamet, (gr. Č. 
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528/2 k.o. Plase) planira urediti javni parkirališni prostor. Stoga predlaže da Vijeće pokrene inicijativu 
izgradnje parkirališta i obrati se dopisom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. Tim bi se 
parkiralištem uvelike pridonijelo ublažavanju posljedice nedostatka parkirnih mjesta u Ulici Ivana 
Matetića Ronjgova s obzirom da postoje 3 visoka nebodera na vrlo malom prostoru, te da je 
postavom ograde uz kolnik Zvonimirove i Zametske ulice od strane Hrvatskih cesta , te ograđivanje 
prostora ispred MO Sveti Nikola na adresi Zametska 6 dodatno smanjen broj parkirnih mjesta. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
AD 4 Realizacija prioriteta iz 2023. i 2024. – projekt preregulacije prometa na parkiralištu u 
Crnčićevoj 5, projekt rekonstrukcije rasvjete pješačkog pothodnika Ivekovićeva-Mario 
Gennaria 
 
 
Predsjednik je upoznao članove Vijeća da nema povratne informacije niti aktivnosti pop pitanju 
Predložio je pisati još jednu požurnicu ukoliko se ne dobije informacija do održavanja sjednice u 
studenom. Jedino je pristigao e-mail Energa d.o.o. da je pružanje usluge  u tijeku i da projekt rasvjete 
pothodnika još nije dovršen. Od Rijeka –plusa nije zaprimljen nikakav odgovor. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje, te jednoglasno podržalo prijedlog. 
 
AD5.Priredba(nastup) uz Doček Svetog Nikole –rasprava o odabiru izvođača 
 
MO-u Turnić obratila se je plesna skupina Ri dance sa prijedlogom da se uz doček Svetog Nikole 
izvede predstava za djecu predškolske dobi pod nazivom „Mara i knjiški moljci“. 
Kako programsku aktivnost Vijeća mjesni odbori Turnić i Sveti Nikola održavaju zajednički predlaže 
da se spomenuta predstava zajedno i financira. MO Turnić je na svojoj 14. sjednici koja je održana 
16. listopada izrazio svoju suglasnost za suradnjom i sufinanciranjem. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
AD 6 Novinarsko pitanje –Portal Rijeka Danas 
Predsjednik Vijeća je pripremio odgovore na upit novinara portala Rijeka Danas koji su mu upućeni 
elektronskim putem. Ukratko se radi o pitanjima  o radu mjesne samouprave, problemima s kojima 
se Vijeće susreće u radu, o odnosima sa gradskim službama, komunalnim društvima s trenutnim 
aktivnostima, inicijativama o mogućnosti poboljšanja suradnje s građanima i sl. Tijekom iznošenja 
odgovora dio članova Vijeća burno je reagirao negodujući na suradnju s novinarima, te upitima 
odakle je uopće Portal Rijeka danas baš mjesnom odboru Sveti Nikola postavio ta pitanja. 
Tajnica MO je pojasnila kako se je na prijedlog Ravnateljice odsjeka nasumce odabralo 12 mjesnih 
odbora i kako su predsjednici, među ostalim i Vijeća MO Sveti Nikola pristali odgovoriti na pitanja. 
Tijekom rasprave sjednicu je demonstrativno u 20:08 sati napusti član Vijeća Ćenan Beljulji s 
primjedbom „ Ovdje se guši demokracija“ ne dočekavši glasovanje o toj točki dnevnog reda. Nakon 
izlaganja, tj odgovora na pitanja Predsjednik Vijeća je dao na glasovanje prihvaća li se da se 
novinarima pošalju pročitani odgovori.  
 
Zaključak: Nakon odlaska člana Vijeća Ćenana Beljulji nije se izgubio kvorum, te su preostali 
nazočni članovi Vijeća (Predsjednik, zamjenik i tri člana) jednoglasno donijeli odluku da se 
ne šalju novinarima Portala Rijeka Danas nikakvi odgovori. Vijeće je te odgovore prepoznalo 
kao paravan za nametanje suradnje s Vijećem građana, a što je u ranijim Zaključcima Vijeće 
MO Sveti Nikola izričito odbilo.  
 
 
AD7 Dopis građana 
 
Do održavanja ove sjednice Vijeću MO Sveti Nikola se je obratilo nekoliko građana kako slijedi 

 Građanka ima primjedbe na parkiranje vozila u krugu Crkve Svetog Nikole Tavelića –stranci 
je odgovoreno da se izravno obrati Crkvi, tj da mjesni odbor nema ingerencije za dopuštenje 
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parkiranja a pogotovo ako se radi o nekom vozilu s dopuštenjem. U više navrata je od strane 
članova Vijeća  izvršen očevid na površini i nisu uočena parkirana vozila koja bi predstavljala 
smetnju za korištenje prostora 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje 
 

 Građanin upozorava da predugo traju radovi (ne dovršavaju se)  na prekopanom stubištu 
kod stambene zgrade Antuna Kosića Rika 17 prema Ivekovićevoj ulici. Vijeće je uputilo 
požurnicu Komunalnom društvu Vodovod i kanalizacija i Upravnom odjelu za komunalni 
sustav i promet navodeći da tim dijelom prolazi veliki broj djece na putu prema Osnovnoj 
školi Eugen Kumičić 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje 
 

 Građanin se ponovno javlja s problemom postavljenja stupića na svim nogostupima te 
prevelikom brzinom vožnje ulicom Giuseppe Carabina. Vijeće je odgovorilo građaninu kako 
slijedi na njegova ranija javljanja i ponoviti će da je stav Vijeća istovjetan već ranije 
ostavljenom: 

 
„Vijeća i MO Turnić i MO Sveti Nikola u protekle 3 godine su od nadležnih gradskih službi, te 
Rijeka-plusa  (ranije Rijeka-prometa) predložile postavu uspornika prometa, kamera za nadzor 
brzina kretanja vozila i naročito na dijelu iz vašeg upita proširenje kolnika (uzbrdice-nizbrdice) kako 
bi se omogućila izgradnja dvije trake, parkiranje vozila te pješački promet.  
Nadležni su odgovorili da je dostatna prometna signalizacija o ograničenju brzine kretanja vozila, 
da kamere postavlja MUP uz prethodno proveden postupak mjerenja brzine kretanja vozila  -što je 
MO Sveti Nikola zatražio od Rijeka plusa.  Rezultati još nisu dobiveni niti povratna informacija pa 
ovim putem molimo za dostavu iste, odnosno istu požurujemo. Nadležne službe Grada su 
mišljenja da se zelene površine-konkretno stjenoviti dio uz nogostup A. K. Rika koji spominjete ne 
pretvaraju u površine za parking jer bi se time umanjio broj zelenih površina.  
Sredstvima prioriteta MO Turnić je premješten pješači prijelaz zapadnije od ranije lokacije kod 
broja G. Carabino 7, te postavljena crvena termo-plastika na pješački prijelaz kod Doma za starije 
osobe. 
Vijeća MO Sveti Nikola i Turnić ponovno će apelirati na nadležne gradske službe te na Rijeka-plus 
da razmotre proširenje kolnika, da se pošalju patrole za nadzor brzine prometa, te da se dozvoli 
proširenje parkiranja na zelene površine gdje je to moguće o čemu će se pokrenuti inicijative.“ 
 

 Građanka se je ponovno javila Vijeću, bez obzira što je Vijeće ranije dostavili stranci odgovor 
u vezi postave uspornika prometa u Crnčićevoj ulici sjeverno od TC Kaufland. Vijeće nakon 
kraće rasprave jednoglasno usvaja slijedeći: 

 
Zaključak: Stranci ponovno odgovoriti da za ležeće policajce prema procjeni stručnih službi 
Rijeka-plusa nema opravdanja jer su mjerači brzine u Crnčićevoj ulici pokazali da se u 
prosjeku ne razvijaju brzine veće od dopuštenih te da se uspornici postavljaju samo u blizini 
osnovnih škola i dječjih vrtića 
Vijeće također smatra da se na dijelu sjeverno od TC Kaufland i ne mogu razviti prevelike 
brzine radi duljine dionice i nailaska na križanje sa Hegedušićevom ulicom odnosno 
odvojkom u Crnčićevu ulicu iz smjera Hegedušićeve. 
 
 
AD 6 Razno  
 

 Član Vijeća Nenad Srdoč je prijavio nedovršene radove i oštećenje nedavno ličene ograde u 
Meštrovićevoj ulici  prema broju 20te je Vijeće nakon kraće rasprave usvojilo slijedeći : 

 
Zaključak: Vijeće predlaže uputiti prijavu u nadležne službe te zatražiti hitnu reklamaciju i 
popravak oštećenja 
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 Vijeće predlaže tražiti dopuštenje za povećanje cijene postave Vrtuljka na dječjem igralištu u 
Medovićevoj ulici južno od kućnog brojeva 21 do 27 za 825,00 EUR (s PDV-OM) da se 
sredstva kojima raspolaže MO Sveti Nikola za 2025. godinu mogu u trošiti u cijelosti 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno podržalo prijedlog 
 

 Član Vijeća Dražen Mataja predlaže ponovo uputiti  zahtjev da se zastarjeli semaforski sustav 
na križanju Ulica Franje Čandeka, Nove ceste i Ulice Krnjeno zamjeni novim obzirom na 
očitovanje Rijeka-plusa da nije moguće produljiti interval zelenog svjetla za lijeve skretače iz 
smjera Ulice Franje Čandeka prema Ulici Krnjevo-ovaj puta kao inicijativa Vijeća dopisom 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje i jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.   

Ovaj se zapisnik sastoji od sedam (7) stranica. 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


